
MØTEREFERAT FAU MJØLKERÅEN SKOLE

Møtedato: Mandag 09. januar 2023
Sted: Teams
Til: FAU Mjølkeråen skole
Kopi: Lars Jørgen Pedersen, Tone Edvardsdal

Referat fra styremøte i FAU
Tilstede: Alle bortsett fra Truls Lillebø, Magnhild Lekva, Ida og Rektor Lars Jørgen

Pedersen
Referent: Geir Arne Aasen

Agenda
1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte
2. Rektor informerer
3. Økonomi – Status
4. Søknader
5. Ettermiddagsaktiviteter
a. Lydstudio
b. Andre ettermiddagsaktiviter
6. Skoleball
7. Oppstart 17.Mai komiteen
8. Kvalitetsoppfølgingen
9. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering
10. 6 trinn v/ Jannicke
11. Eventuelt

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte

● Ingen invendinger

2. Rektor informerer
● Ikke til stede

3. Økonomi – Status

● Fond ligger bare på 2000 kroner i pluss. Dette begrunnes med generell nedgang, det er
vanlig med opp- og nedgang i fond.

● Vi har kontroll på regninger som må betales



4. Søknader

● Går gjennom det som er gjort tidligere og ser på hva vi kan søke om

5. Ettermiddagsaktiviteter

a. Lydstudio

● Dra i gang gruppe på ettermiddagsaktivitet.
● Trenger midler for å få dette gjennomført.

b. Andre ettermiddagsaktiviter

● Vi kan søke midler om andre ettermiddagsaktiviteter
● Vi må lage liste over hvilke muligheter vi ser for oss
● Innspill i påfølgende diskusjon:

○ Mulig konkret kursholder for make-up kurs.
○ Med tanke på tidspunkt for kurs: Elever slutter tidligere på tirsdager

6. Skoleball

● Skoleballet avholdes Fredag 3. Februar kl. 19 - 24
● De første vaktene møter kl. 18
● Sender ut invitasjon til foreldre om være vakt
● Ballstyret består av 6 elever + 1 fra hvert trinn
● Ballstyret skal lage invitasjon til ballet
● FAU-styret ser et behov for mer innsyn i budsjett/regnskap for å kunne komme med

innspill for å dekke inn deler av kostnadene.
● Det diskuteres prisnivå på ballet, og om denne betalingen skal være frivillig (med

presisering om at dette er et spleiselag og hvor man oppfordres til å betale)
● Basert på forige ball foreslår FAU-styret å redusere antall pizza (10-15 færre pizza).
● Vi må stille med kopper slik at man kan få vann hvis man vil ha det.

7. Oppstart 17.Mai komiteen

● Oppstartsmøte: Torsdag 12. Januar 19.30 på u.trinn.
● For å sikre et bedre samarbeid med FAU-styret:

Forslag om at leder for 17. Mai-komite kan møte en liten stund på FAU-møtene.

8. Kvalitetsoppfølgingen

● 26. Januar avholdes kurs for å gå gjennom kvalitetsoppfølgingen, elever også invitert.
Rektor kan også være med.

● FAU kaller inn alle klassekontakter for å gå gjennom resultatet fra kvalitetsoppfølgingen.
● Ansvarlige fra FAU-styret: Kristine, Cathrine, Jeanette

9. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering

● Konseptutvikling er bestilt, og prosjektet er klart til å gå over i neste fase.



● Det er tro på at hallen blir bygget
● 27. Millioner til prosjektering

10. 6 trinn v/ Jannicke

● Diskuteres i møtet på generelt grunnlag med erfaringer fra ulike trinn de siste år
● Skyfritt har vært inne og bidratt ved flere tilfeller

Skyfritt er Bergen kommunes plan for et inkluderende og godt oppvekstmiljø
● Deler erfaringen ang. dialog mellom foreldre, lærere, og ledere
● Vi bør sende ut en melding ut til alle foreldre om hva FAU er og at de kan kontaktes om

hva som helst. Taushetsplikt.
● Se om kvalitetsoppfølgingen fanger opp faktiske utfordringer

11. Eventuelt

● Karneval og disco, forslag om å avhodle dette 20. Feb
● Fysak-møte, invitasjon på mail. 17. Januar kl. 10 og 17.
● Se på muligheten for å få Marco Elsafadi til å avholde foredrag for foreldre i feb/mars.


